

申 請 表 APPLICATION FORM

覆核入學考試成績

Rechecking of Admission Examination Result

注意:請閱讀背頁注意事項。 IMPORTANT: PLEASE SEE NOTE OVERLEAF. 請以正楷填寫 To be completed in Block Letters 姓名 申請編號 AP-B7-□□□□□-□ Name Application No. 電子郵箱 聯絡電話 Email Contact No. 科目/ Subject 成績/ Result H101 物理 / Physics ❖本人確定於此表格中所提供的資料正確無誤,並聲明已知悉及明白載於背頁之《澳門大學註冊處收集個人資 ❖I declare that the information provided in this form is correct and I have acknowledged and understood the <Personal Data Collection Statement of</p> the Registry of the University of Macau> overleaf. 申請人簽署 日期 Signature of Applicant Date FOR OFFICE USE ONLY Registry Stamp **Treasury Stamp** 收據 RECEIPT 申請編號 姓名 Name Application No. AP-B7-□□[已付澳門幣 50 元作為覆核入學考試成績之費用。 paid MOP50 for rechecking of admission examination result. 日期 Date 出 處 存 案 For Treasury Section's Record **Payment** of MOP 50 for Rechecking οf the Admission Examination result from (name), application no. AP-B7was received. Date: _

REG/Form/040 Updated on 28/04/2017

注意事項

- 1. 考生如對「澳門大學入學考試」 物理科目之成績有疑問,可申請覆核成績。申請手續如下:
 - 填妥「覆核入學考試成績」表格 (REG/Form/040),並於 2017 年 5 月 29 日前親臨澳門大學 註冊處遞交申請表。逾期遞交之申請將不予處理。
 - 申請覆核物理科考試成績之費用為澳門幣 50 元。
 - 覆核成績之結果將最遲於申請覆核成績截止日期後五個工作天內以電子郵件通知申請人。
 - 經主考覆核之成績為該科之最終成績。本校將不再受理考生任何上訴申請。
 - 在任何情況下,大學不會公開考生之入學考試試卷及其答題內容。
- 覆核成績是指由有關科目之主考覆查試題每部份之分數及總分是否計算無誤,及所有答案是否已 獲評分。

NOTE

- 1. For candidates who would like to recheck his/her UM Admission Examination Result (Physics), please follow the below procedure:
 - Candidates should complete the application form for rechecking Admission Examination results (REG/Form/040) and submit it to the Registry, University of Macau in person by 29 May 2017. Late applications will not be handled.
 - MOP\$50 is charged for rechecking of the result of Physics subject.
 - The rechecked result will be notified by email within 5 working days at most after the application deadline.
 - The rechecked results will be served as the final decision. Further request for rechecking will not be accepted.
 - Under no circumstances will the University disclose the examination papers and answers of a candidate.
- 2. The Chief Examiner of concerned subject will recheck the scores for each section, the total score of the answer sheet and any written scripts completed for the examination.

《澳門大學註冊處收集個人資料聲明》

澳門大學為了提供申請人所要求的相關行政服務,要求申請人填寫申請表並遞交至註冊處。所有在表內收集的個人資料,本處將只用作上述用途。而這些個人資料亦可在澳門大學內部及其他依法律規定或獲閣下授權的實體之間傳遞,以進行相關程序處理。個人資料在網絡上流通可能缺乏安全保障,有被未經許可的第三人看到和使用的風險。

如申請人未能填寫申請表上所須提供的有關身份認別及與教育活動相關的資料,其申請將不獲處理。

University of Macau Registry Personal Data Collection Statement

The University of Macau, in accord to the purpose of providing the related administrative services requested by applicants, requires applicants to fill in this application form and submit to the Registry. The personal data collected in the form will only be used for the mentioned purpose and may also be transferred within the University and to entities that are in accordance with legal provision or with your prior consent, for the purpose of carrying out the related procedures. The transmission of personal information over the Internet may lack protection and security. There is a risk that your information may be accessed or used by an unauthorized third party.

The application will not be proceeded if applicants fail to fill in any of the mandatory fields as required in the application form in accord to the personal-identification and education-related information.

REG/Form/040 Updated on 28/04/2017